

		Dato	<b>10.08.20</b>		
Møtetype	<b>Styremøte</b>	kl	<b>19.30-21.00</b>	Neste møte:	<b>september</b>
Møtested	<b>Bygdehuset</b>	Møte nr	<b>SM 04/20</b>	Kl.:	
		Ref.		Sted	<b>Bygdehuset</b>

s e

Send

Side 1 av 3

Status: T=tilstede, / DT= delvis tilstede / F=forfall / K= kopi til info / MI = møte ikke / x= innkalt til neste møte / (x) = tilgjengelig neste møte TL=tilstede på lync						
Firma	Fork	Person	e-post	Stat us		Inn kalt til nest e møte
Leder	KH	Kurt Holien	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	T		x
Nestleder	MHD	Mathilde H Dahl	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	T		x
Kasserer	FAH	Frank Arne Hansen	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	T		x
Sekretær	ML	Marika Ljetoff	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	T		x
Medlem	HH	Håvard Hauglann	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	F		x
Medlem	GSH	Ørjan Pettersen	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	T		x
Vara m/møterett	KK	Glenn-Stian Hansen	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	F		x
Vara	MA	Morten Antonsen	<a href="mailto:Styret@trondjord.com">Styret@trondjord.com</a>	F		x

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
01.05	<p><b>Oppvekstsvilkår / barnehage</b></p> <p>Barnehagen har fått beskjed i sommer at det skulle legges opp. Nå er det kommet 3 nye søkere fra nyåret, 1 i januar, 1 i mars og 1 i april. Mathilde følger opp.</p>	Mathilde Marika	
02.05	<p><b>Tilrettelegging for boligbygging</b></p> <p><b>Boligfeltet i Vågbotn</b> Ikke noe nytt Boligfeltet var planlagt utvidet med inntil 20 tomter. Etter nye krav fra fylkesmannen vil dette bli redusert til 10 tomter, da slipper man etablering av gangfelt og bussholdeplasser som går på trafiksikkerhetstiltak. Dette skal være ferdig til behandling i formannskapet/kommunestyret august 2020. Det må avklares nærmere hvor septikk skal være. Det blir antakeligvis ikke klar til bygging i år.</p>	Kurt	

03.05	<p><b>Næringsutvikling</b></p> <p><b>SalMar</b> Nye næringsareal for SalMar i Kvaløyvågen. Salmar skal ha samlokalisering og flytting, og planlegger ny lokalisasjon i Vågen. Det jobbes med en permanent løsning som vil foreligge innen utgangen av året. Det kan være aktuelt å bruke båter med strøm, det vises til neste sak om kraftbehov i Vågen. Følges opp.</p> <p><b>Kartlegging / planlegging av kraftbehov</b> Det pågår en kartlegging / planlegging av kraftbehov i Kvaløyvågen. Tromsø kommune skal sette ned et utvalg til dette. Kurt er forespurt til å delta. Strømnett sees samlet sett med tanken på bygdas og Salmars behov. Følges opp.</p> <p><b>Havneutvikling</b> Det jobbes gjennom havutvalget med etablering av flytemolo i Kvaløyvågen. Innstillingen er at det etableres en flytemolo til ca. 30 – 40 millioner innen 2021. Det er bestemt at det bygges neste år. Innstillingen er sendt til kommunen.</p> <p>Styret skal gjennom den reviderte kommuneplanen.</p>	Kurt	
04.05	<p><b>Kurs og aktiviteter</b></p> <p><b>Idedugnad</b> Vanskelig å sette dato pga. mulige innstramminger i smitteverntiltak. Vi setter denne saken på vent inntil koronasituasjonen er mere avklart.</p> <p><b>Klopp</b> Det er nokk materiale å legge over myra i traktorveien, og fra veien til Skulsfjordvannet. Målet er at produksjon av lengdan nede ved branngarasjen gjøres ferdig til 4. september, og at lengdan tas opp og legges ut 5.-6. september. Målet er å bli ferdig innen 15. september. Mathilde legger ut info i Facebook og forespørsel om hvem kan delta.</p> <p><b>Pust og pæs</b> Holdes stengt inntil videre pga. så pass stor økning av smitte, og meldte innstramminger i smitteverntiltak. Åpning vurderes på neste møte.</p> <p><b>Lavvo ved Elvelivannet</b> Kurt og Per Gunnar sender søknad til Utviklingslaget.</p> <p><b>Støtte til barn og ungdom.</b> Utviklingslaget vil kaste ballen til ungdom, sende e-post til ungdom om at de kan søke midler fra Utviklingslaget til gode ideer / dugnad / noe de vil lage / bygge selv. Utviklingslaget kan sponse materiale, utstyr, bespising. Aktuelle tiltak kan være:</p>	Kurt Mathilde  Ørjan  Kurt	

	<p>Oppdatere ballbingen –ny nett, baller, gapahuk. Frank-Arne sjekker om han har nett.</p> <p>Lekeplassen – oppgradere. Ha pleksiglass i vin</p> <p>Søke midler til fra Samfunnsloftet og SNN, søke midler samler på begge plasser. Ungdom er forespurt, men inntil videre vil de ikke ha noe. Vi avventer med dette inntil videre, prioriterer klopp i høst.</p> <p><b>Bymesterskap i thrialton</b> – Kurt lager en søknad</p>		
<b>05.05</b>	<p><b>Fylkesveien</b></p> <p>Kurt har noen navn vi kan kontakte. Han gir navnene til Glenn.</p> <p>Vi skal sende et brev til fylke om veistandard og –forhold, der vi samler alle punktene om veiforhold. Glenn lager en liste over punkter som skal tas opp i brevet.</p> <p>Grunneierlaget jobber med vandringshinder i Dankarvågen, her skal Fylkeskommunen komme med løsning innen juni/juli 2020.</p>	Glenn / Kurt	
<b>06.05</b>	<p><b>Hjemmeside</b></p> <p>Styret skal bruke Facebook i tillegg til Hjemmeside, f.eks. «Oss i Kvalsundet».</p> <p>Mathilde legger ut info.</p>	Mathilde	
<b>07.05</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Rot i fjæra Vågen må ordnes opp.</li> <li>2. Hvem deltar på årsmøte <ul style="list-style-type: none"> <li>Fredag - Kurt</li> <li>Lørdag - ?</li> </ul> <p>Vi må få tidspunkt før vi bestemmer hvem deltar.</p> </li> <li>3. Per Gunnar har laget 2 blomsterkasser, innkjøpt materiale og blomstrer. Søknad sendes til Utviklingslaget.</li> </ol>	Kurt  Kurt	
	Neste møte i midten av september. Kurt kaller inn.	Kurt	

Referent Marika Ljetoff 10.08.2020